



DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

communiqué

No:
No.: 19

DIFFUSION:
RELEASE: FOR IMMEDIATE RELEASE
POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

APRIL 3, 1980
LE 3 AVRIL 1980

VISIT OF U.S.A. SECRETARY OF STATE TO CANADA

The Secretary of State for External Affairs, Mark MacGuigan, announced today that the United States Secretary of State, Cyrus Vance, will make an official visit to Ottawa April 23.

Dr. MacGuigan said that he was looking forward to this first meeting with Mr. Vance. He noted that there are a number of important bilateral matters which the two foreign ministers would review, in addition to exchanging views on international developments of mutual interest.

* * *

VISITE AU CANADA DU SECRÉTAIRE D'ÉTAT AMÉRICAIN

Le Secrétaire d'État aux Affaires extérieures, Mark MacGuigan, a annoncé aujourd'hui que le Secrétaire d'État américain Cyrus Vance effectuera une visite officielle à Ottawa le 23 avril prochain.

Le Dr MacGuigan a indiqué qu'il était très heureux d'accueillir M. Vance et qu'à l'occasion de cette première rencontre, il passerait en revue avec son homologue américain plusieurs des grands dossiers bilatéraux, en plus de procéder à un échange de vues sur les questions internationales qui intéressent le Canada et les États-Unis.